
ZZPPRRAAVVOODDAAJJ  
        Obce Rudná pod Pradědem 

                      

Listopad  2010 
 

Komunální volby 2010 
Listopadový Zpravodaj vychází v závislosti na termínu 
ustavujícího zasedání nově zvoleného zastupitelstva obce. Toto 
zasedání proběhlo 15.11.2010 takže lze podat občanům ucelené 
výsledky letošních voleb. 
Do voličského seznamu bylo zapsáno celkem 316 oprávněných 
voličů. K volbám přišlo  217 občanů, 3 hlasovací lístky byly 
neplatné .Voliči  rozdělili celkem 1504 hlasů následovně :  
Strana č. 1 – Rozumná volba celkem 420 hlasů 
 Radomír Tománek  64 hlasů 
 Michal Dáni   70 hlasů 
 Mgr.Vladimír Procházka 59 hlasů 
 Ing. Ladislav Svršek  59 hlasů 
 Mgr. Dagmar Sedláková 57 hlasů 
 Bc. Barbora Matějáková 56 hlasů 
 Vieroslava Hanáková  55 hlasů 
Strana č. 2 – Strana pro sportovní účely celkem 140hlasů 
 Karel Kozák ml.   22 hlasů 
 Martin Wiltsch  18 hlasů 
 Jaroslav Malík   19 hlasů 
 Vladimír Urbaník  19 hlasů 
 Karel Kozák st.   21 hlasů 
 Michal Kubín   22 hlasů 
 Petr Nekoranec  19 hlasů 
Strana č. 3 – KSČM  celkem 202 hlasů 
 JUDr. Jaroslav Kutil  30 hlasů 
 Jitka Trojáčková  38 hlasů 
 Josef Kolimár   29 hlasů 
 Julius Kolimár   28 hlasů 
 Ing. Jiří Foltis   24 hlasů 
 Jaroslav Trojáček  27 hlasů 
 Marie Halabalová  26 hlasů 

Strana č. 4- Strana pro rozvoj vesnice celkem 356 hlasů  
 Vladimír Klech   53 hlasů 
 Ing. Jiří Plesník   52 hlasů 
 Josef Urbaník    49 hlasů 
 Jiří Hoško    54 hlasů 
 Michal Strápek   54 hlasů 
 Miroslav Pařík    47 hlasů 
 Alena Urbaníková   47 hlasů 
Strana č. 5 – Sdružení nezávislých kandidátů- za rozvoj 
celkem 386 hlasů 
 Antonín Maňásek   63 hlasů 
 Ladislav Dvorský   61 hlasů 
 Lenka Šímová    54 hlasů 
 Jitka Bereznaninová   56 hlasů 
 Anna  Štalmachová   55 hlasů 
 Antonín Nedopílek   51 hlasů 
 Marie Jančíková   46 hlasů 
 
Do zastupitelstva postoupili hrubě vytištění kandidáti.  
Podle volebního zákona se mandáty vypočítavají podle  
d´ Hondtovy metody. Podstata této metody spočívá v tom, že se 
počet hlasů pro každou kandidátku jednotlivě dělí postupně čísly 
ze stanovené číselné řady ( tzv. volební dělitel), počet 
vypočtených podílů je limitován počtem kandidátů této strany. 
Podíly se posléze seřadí od nejvyššího k nejnižšímu a vznikne tak 
řada tolika podílů, kolik se rozděluje mandátů. Mandáty se přidělí 
stranám v pořadí v jakém jsou seřazeny hodnoty „ jejich“ 
vypočtených podílů hlasů 
 
Pro naši obec : 
 pořadí hodnota podílu  číslo s zkrácený název vol.strany 

1. 420,00   1- Rozumná volba 
2. 386.00   5- Sruž nezáv.kand.- za rozvoj 
3. 356.00   4- Strana za rozvoj vesnice 
4. 210.00   1- Rozumná volba 
5. 202.00   3 - KSČM 
6. 193.00   5- Sdruž.nez.kand.-za rozvoj 
7. 178.00   4- Strana za rozvoj vesnice 

K postupu jednotlivých kandidátů do zastupitelstva:  
Rozhodující roli zde sehrává pořadí kandidátů na kandidátní 



listině. Ti, kteří byli na čelních místech příslušné kandidátní 
listiny mají podstatně vyšší šanci obsadit místa v zastupitelstvu, 
neboť mandáty se přidělují podle pořadí v jakém jsou uvedeni na 
kandidátní listině. Z toho je zřejmé, že v zastupitelstvu může 
zasednout kandidát, který obdržel méně hlasů, než kandidát, 
kterému udělili voliči více hlasů, avšak na kandidátní listině 
zaujímal nejvyšší místo. Existuje však možnost, že kandidát s 
vysokým pořadovým číslem, avšak také s vysokým počtem 
preferenčních hlasů přeskočí určitou hranici, čímž se posune na 
kandidátní listině na první  místo.  
Na ustavujícím zasedání ZO schválilo  do funkce neuvolněného 
starosty pana Tománka Radomíra a neuvolněného místostarostu 
pana Antonína Maňáska, předsedu finančního výboru Ing. Jiřího 
Plesníka, předsedu kontrolního výboru pana Ladislava Dvorského 
a předsedkyní výboru pro národnostní menšiny paní Jitku 
Trojáčkovou.   
 
Nelze než nově zvoleným členům zastupitelstva popřát hodně 
pevné nervy, vytrvalost a houževnatost na čtyřleté cestě k 
prospěritě obce. A cesta to nebude vůbec jednoduchá.  
   
Poděkování 
 
Touto cestou děkuji všem, kteří podpořili svými hlasy kandidátku 
Rozumné volby. Uděláme co bude v našich silách, abychom  Vaši 
důvěru nesklamali a abychom se za  svou práci nemuseli za čtyři 
roky stydět. Při správě obce chceme pracovat především 
odpovědně,  bez záště ke komukoli a s dobrou vůli vůči vám 
všem.  
    Radomír Tománek 
        starosta  
  
Sdružení netávislýcjh kandidátů – za rozvoj děkije všem 
kandidátům i voličm za projevenou přízeň v komunáních volbách. 
 
    Antonín  Maňásek 
       místostarosta 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
¨ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 



 
 
Mikulášska nadílka 

I letos tradičně je pro děti přichystána  
 

Mikulášska nadílka,  
a to na 

 
11.prosince 2010 ve 14.00hod. 

 
 
Nebude chybět pohádka od místních dětí a k tomu sladké 
potěšení, které budou chystat naše dítka. Večer se můžete těšit na  

 
Čertovskou diskotéku.  

 
Za balíčky  budou vybírat paní Věra Urbaníková ml. a Anna 
Urbaníková 30Kč od místních a 60Kč od přespolních. Vybírá se 
do 30.11. 
 
Co říjen a naše děti uvařili  
 
V měsíci říjnu jsme opět vařili. Přišli se na nás podívat a ochutnat 
někteří rodiče. Pochutnali si na kuřecím perkeltu s nočky v dalším 
dnu to byl jablečný závin. Moc jim děkuji za podporu dětí i zato, 
že usednou za stůl jako porota a stráví s nami čas. Vidí tu snahu i 
píli, kterou tomu děti nechají. 
V říjnu jsme se pokusili zorganizovat drakiádu, ale pro nízkou 
účast jsem pouštěla draka s Terezkou, Kačkou a Ríšou. Nevadí. 
Snad příští rok uděláme rekord naší vesnice v počtu vypuštěných 
draků. 
 
V měsíci listopad budeme na přání dětí připravovat kuře na másle 
s bylinkami a rýží. Na dalším „ vaření“ nás Alex Feranec naučil 
připravovat svůj oblíbený moučník,  který byl vynikající. 
 
   Věra Urbaníková ml. 
             komise pro práci s mládeží 

Pošta, lékař, osvětlení... 
  
 Informace o zrušení pošty a uzavření ordinace lékaře 
vyvolalo vlnu nespokojenosti mezi našimi občany. A není se 
čemu divit. Pošta alespoň v předstihu avizovala starostovi obce 
ukončení činnosti a přišla s alternativní nabídkou služeb. 
Praktický lékař  ošetřil  posledního pacienta, vyvěsil oznámení a 
vytratil se z Rudné jaksi po anglicky. Občané tak ztratili možnost 
mít tyto služby lehce dostupné. Pošta slibuje mobilní služby, ale k 
lékaři budeme muset  dojíždět - pakliže se nenajde  náhrada za 
MUDr. Míčka ochotna dojíždět do Rudné.  
Na veřejném osvětlení pokračují intenzivní práce a část obce je již 
hotova. Nelze než doufat, že počasí bude příznivé a bude možné 
práce dokončit. 
 
 
V měsíci listopad oslavili svá jubilea tito naši 

spoluobčané  
 
 paní Viléma Lakatošová 70 let 
 pan Ivan Totek  66 let 
 pan Pavel Otáhal  64 let 
 pan Jan Pupík  62 let 
 

Všem jubilantům srdečně gratulujeme! 

  
     
 
 
 



Kde je pravda?   
 Tímto článkem bych chtěla reagovat na volby a lidem 
otevřít oči. Vy jste nám je 15.11.2010 na volbách právě zavřeli. 
Nemyslím si, že volby byla čistá práce, nevěřím tomu a nejsem 
sama.  
Sotva Pan někdo sedl na židli, začal ponižovat bývalého starostu a 
plně si to užíval „ jak by měl poděkovat lidem“ atd. Co tím autor 
myslel? To se opravdu chtěl tak navážet do Vladimíra? Špatně. 
My všichni jsme mu poděkovali, podporovali, a za to jsme chtěli 
doměnu. Tou  odměnou měla být funkce starosta obce, protože se 
pan Vladimír Klech opravdu staral o obyvatele Rudné. Kdykoliv 
jsem za ním přišla, vždy mi pomohl a hlavně vyslechl. Byl pro mě 
jediný starosta v žiovotě v pravém slova smyslu, jediným, který 
pracoval selským rozumem a hlavně svou práci prováděl 
svědomitě. 
I já jsem patřila mezi ty, kteří říkávaly, že blbý traktorita – 
doslova a dopísmene, jak může zastávat takovou funkci??? Jsem 
mile překvapená a za to se ti Vláďo omlouvám, že jsem vůbec 
něco tak nepěkného a hlavně nepravdivého řekla. Když mám 
chybu, tak ji přiznám. Smekám klobouk, jsem pyšná a my všichni 
jsme hrdí, co jsi pro nás občany udělal, vážíme si tvých činů a ty 
můžeš opravdu odejít se vztyčenou halvou. Buď na sebe hrdý, 
protože máš být na co. Za těch pár let jsi provedl hodně moc 
práce, rozjel jsi vlak a oni ti vzali šanci ten vlak sám zastavit. 
Všichni víme, že jsi na vše byl sám, našli se lidé, kteří ti  
podřezávali větev přímo pod nohami a nakonec se jim to podařilo,  
Ano, ty právě padáš dolů, ale my všichni, co stojíme za tebou, tě 
chytneme a nepustíme.ještě jednou ti moc děkujeme. 
Tohle pan někdo nevidí, protože nechce vidět. Neetické bylo, 
když ve volbách rozebírá rodinné problémy, které ho 
pravděpodobně ovlivnily. Nic jiného než pomsta to nebyla, prostě 
chtěl za každou cenu uškodit a on měl tu možnost, tak jí využil. 
Dost neprofesionální postup.Rovněž chyběla úcta a váženost, 
kterou si zasloužil pan Vladimír Klech. Jak je možné, že pan 
Tománek, nynější starosta obce nepoděkoval Vláďovi za 
vykonanou práci před občany. Kromě dvou lidí ho odkopli jako 
psa, v přírodě se takový termín nazývá hynenizmus. Hyeny 
zavrhnou svá mláďata,že?  
To se nám nelíbí a nikdy líbit nebude,je to smutné a my to 
nezměníme, protože je to v lidech a o lidech. Každý ať se podívá 

do svého svědomí a možná se někdo bude hodně divit, co vše 
uvidí. My jsme na volbách křičeli, hodně křičeli, jenže nás nikdo 
neslyšel. Chceme čistou práci bez pokrytectví.  
 Podle mého názoru a názoru nás všech, volby byly 
zmanipulované, vše předem domluvené. Každý so to dovede 
představit. Ty mi dej hlas, já ti nabídnu funkci a místo atd. 
Chtěla bych jen připomenout, že jakmile ztratíme důvěru, což 
pomalu a jistě ztrávíme, nebude to mít smysl a klidně zamkněte 
dveře obecního úřadu. My lidé a občané této vesnice nechceme, 
aby z nás někdo dělal blbce, takové jednání je ubohé a pod naši 
úroveň.naším přáním je volby zopakovat pro klid lidí v obci a 
pravdu, po které tak prahneme, si opravdu zasloužíme. Tak to 
cítím a chci, aby to všichni věděli a podělili se o pocity se mnou. 
Je mi jasné, že někdo bude negativně reagovat, je mi jedno, co si 
o mě budou myslet a co o mě napíší, zato to stojí, ne? 
    S pozdravem vaše občanka 
      Kutilová Miroslava 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 


